

Carmel Secondary School
Important Notes for S.1 School Transfer

1. Carmel Secondary School is a government subsidized Christian school. All S.1 places are subject to the EDB Secondary One Places Allocation Scheme. Very few S.1 places are open for application.
2. Criteria for transfer:
 - a. Good performance in the written tests (Students who have attained grade A in English, Chinese and Mathematics and grade B or above in conduct in Primary 6 will be given priority to sit for the written tests), and
 - b. Good performance in the interview.
3. Application forms can be obtained from Carmel Secondary School, or downloaded from our school website: www.carmelss.edu.hk .

Application deadline: 9th July, 2024 (Tuesday), 4:00 p.m.

Procedure of Application For School Transfer

Date	Time	Events
9-7-2024 (Tuesday)	9:00 a.m. – 12:30 p.m.	Submission of application forms
	2:00 p.m. – 4:00 p.m.	(At Room 102)
	4:00 p.m.	Application deadline
	Before 8:00 p.m.	Short-listed candidates will be notified online to attend a written test. (Please do not call the school.)
10-7-2024 (Wednesday)	8:45 a.m. – 12:30 p.m.	Written tests (Chinese, English and Mathematics) will be administered. *

* In the event of extremely poor weather condition, the written tests will be postponed to **11th July 2024**. Details of the re-scheduling will be posted on the school webpage.

* After the written test, our staff will call the selected candidates for an interview. (Please do not call the school.)

迦密中學 申請中一轉校須知

- (一) 本校為一所政府津貼的基督教中學，全部學位均由教育局統一派位，只能接受極少量轉校申請。
- (二) 轉校條件：
- a) 筆試表現優良(小六中、英、數三科成績均為 A 級，操行 B 級或以上獲優先考慮安排筆試)；及
 - b) 面試表現優良
- (三) 合資格者可到迦密中學索取轉校申請表，或自行上網下載(www.carmelss.edu.hk)；
截止申請日期及時間：**2024 年 7 月 9 日(星期二)下午 4 時**

申請轉校流程表

日期	時間	程序
9-7-2024 (星期二)	上午 9 時至下午 12 時 30 分 下午 2 時至下午 4 時	遞交申請表 (申請表格交往 102 室)
	下午 4 時	截止申請
	晚上 8 時前	校方將透過學校網頁公佈獲邀參加筆試的申請人名單。 (請勿致電本校查詢)
10-7-2024 (星期三)	上午 8 時 45 分至 下午 12 時 30 分	中、英、數筆試 *

* 如天氣惡劣，筆試將順延至 **2024 年 7 月 11 日** 進行。詳情會於學校網頁宣佈。

* 校方將個別通知通過筆試者參加面試。(請勿致電本校查詢)